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Inkommit via e-post 25 juni 2019 

• Vår förening har många medlemmar som söker ett anpassat boende och följer med stort

intresse ett projekt som Hovdala Utveckling AB har presenterat för kommunen.

Upplåtelseformen är kooperativa hyresrätter med gemensamhetslokal för medlemmarnas

aktiviteter och önskemål.

Lokaliseringen till kommunens mark vid Lyckeborgsvägen är intressant för där erbjuds det

bara marklägenheter. Denna upplåtelseform och lokalisering vill vi därför förorda.

• För att även i framtiden kunna erbjuda lämplig mark för bostäder och samhällsverksamheter

i vår by så vill vi att fastigheterna; Båstad Torekov 98:146, 98:42, 98:30, 98:31, 98:32 och 98:7

behåller samma status som i nu gällande översiktsplan. Där den östra delen av området är

planerad för bostäder, bil- och cykelväg. Då får förvaltningen och politikerna i framtiden

möjlighet att vid behov ge planbesked vid de tillfällen som är gynnsamt för Torekovs

utveckling. I nuvarande förslag till översiktsplan föreslår man att dessa fastigheter som ligger

mitt i Torekov skall klassas som landsbygd. Intill områdets nordvästra och nordöstra sida

finns det ett trettiotal olika näringsidkare. Att klassificera nämnda fastigheter som landsbygd

anser vi vara helt felaktigt för Torekovs Framtid.

Roland
Överstruket




